
                                     Pardubice, 28. června 2010 
  
 

Posudek na bakalářskou práci Renaty Pávkové „Činnost 
investičního odboru města Ústí nad Orlicí v oblasti samostatné 
působnosti“ 

 
Předložená bakalářská práce se zabývá problematikou, která je 

aktuální pro každou obec České republiky.  
Práce je rozdělena do pěti základních kapitol. Autorka se v nich 

zabývá problematikou rozpočtu Ústí nad Orlicí; rozborem konkrétního 
investičního záměru (rekonstrukce Hernychovy vily); jeho 
financováním a hodnocením zrealizované investice.  

Práce je po formální stránce velmi dobře zpracována, tzn. že je 
přehledná a navíc obsahuje i výstižné přílohy. Celkovou kvalitu 
bakalářské práce ovšem snižuje skutečnost, že se autorka zabývá 
pouze jedním investičním záměrem a v jedné, byť významné obci. 
K objektivitě závěrů by přispělo, kdyby autorka porovnala více 
obdobných investičních akcí ve více městech. 

 
Vzhledem k uvedeným skutečnostem navrhuji bakalářskou práci 

k obhajobě a hodnotím ji známkou „velmi dobře“. 
 
Při obhajobě doporučuji, aby autorka zodpověděla následující 

otázky: 
1) Jaké jsou v současnosti nejvýznamnější investiční záměry v 

Ústí nad Orlicí?             
2) V čem spočívají výhody, případně nedostatky současného 

způsobu zadávání veřejných zakázek?  
                       
                    PhDr. Miloš Charbuský, CSc. 
                          ved. bakalářské práce    


